
BR-01.0012.1.4.9.2017 

Protokół Nr 53/2017 

z  wyjazdowego posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 15 maja 2017 roku 

                                     na terenie MPEC, al. Jana Pawła II 188 

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Tadeusz Trzmiel – Zastępca Prezydenta Miasta, Jan Sady -  

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, Witold Warzecha – Dyrektor ds. 

Rozwoju MPEC S.A, Andrzej Mikołajewski – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej 

i Transportu, Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Andrzej Łazęcki 

– Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej oraz inni  zaproszeni goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji dokumentu "Program 

tworzenia i ulepszania infrastruktury komunalnej dla Osiedla Uzdrowisko Swoszowice" 

(druk nr 1854). 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie rozbudowy sieci MPEC dotychczas 

i planowane. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Porządek posiedzenia rozpoczęto od pkt.2 

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie rozbudowy sieci MPEC dotychczas 

i planowane. 

 

Informację w sprawie rozbudowy sieci ciepłowniczej  oraz o planach na najbliższe lata 

przedstawili Witold Warzecha – Dyrektor ds. Rozwoju MPEC S.A oraz Jan Sady – Prezes 

Zarządu MPEC S.A. 

Członkowie komisji otrzymali materiały ww. sprawie. 

65 proc. - tyle wynosi udział w dostarczaniu ciepła przez Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki 

Cieplnej w Krakowie. Produkcją i dystrybucją ciepła MPEC S.A. obejmuje także Skawinę, 

Wieliczkę i Miechów. W 2017 roku z programu „Ciepła woda użytkowa” skorzystają 

mieszkańcy Podgórza, Czyżyn, Bieżanowa Nowego, Kurdwanowa i spółdzielni mieszkaniowej 

Victoria. Łącznie podłączonych zostanie 59 budynków. W tym roku również przewiduje się 

podpisanie kolejnych umów kompleksowych z SM Bieńczyce (47 budynków), Spółdzielnią 

Mieszkaniową Lokatorsko-Własnościową w Skawinie (60 budynków).Dodatkowo działania 

spółki w głównej mierze będą zmierzać do podłączenia do miejskiej sieci ciepłowniczej coraz 

szerszego obszaru Krakowa. Na dzień sporządzania planu na 2017 rok wytypowanych zostało 

75 budynków o łącznej mocy 5,9 MW. W budynkach tych zostanie wyłączonych z eksploatacji 

715 pieców węglowych. Planuje się przyłączenie do sieci ciepłowniczej rejon ulic: Szlak, 

Krowoderskiej, Basztowej, Gertrudy, Dietla do ulicy Sebastiana, Paulińskiej, Kordeckiego, 



Bożego Ciała, Staromostowej, Celnej, Barskiej oraz Różanej. Do 2023 roku MPEC planuje 

wybudować 111 kilometrów sieci ciepłowniczej. 

W dyskusji udział wzięli: Grażyna Fijałkowska, Kazimierz Chrzanowski,  Adam Grelecki, 

Łukasz Słoniowski, Aleksander Miszalski, Andrzej Mazur, Edward Porębski zwrócono uwagę 

min. na: konsultacje z mieszkańcami na temat podłączenia ciepłej wody użytkowej, 

przyłączenie do sieci ciepłowniczej Muzeum Witrażu, zasięg działania MPEC, rekompensatę 

dla mieszkańców Lesiska, Mogiły z tytułu wybudowania spalrni. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielali  Jan Sady – Prezes Zarządu MPEC S.A., Witold 

Warzecha, Janusz Miechowicz, Andrzej Łazęcki – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji dokumentu "Program 

tworzenia i ulepszania infrastruktury komunalnej dla Osiedla Uzdrowisko Swoszowice" 

(druk nr 1854). 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji dokumentu "Program 

tworzenia i ulepszania infrastruktury komunalnej dla Osiedla Uzdrowisko Swoszowice" zostało 

przesunięte na kolejne posiedzenie komisji.  

 

Ad.3 

Sprawy bieżące. 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.40 

zamknął posiedzenie.                                                         

                                                                                            

             

                   

  Przewodniczący Komisji            

                  

         

          Edward Porębski 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


